
 

Generalforsamlinger 

behøver ikke være 

kedelige 
 

Jeg kan ikke været andet end inspireret og godt tilpas som Hou 

borger efter deltagelse i både Hou Fællesforums-, HOIF´s- , 

HOIF Fitness´-, Hou/Boulstrup Energifællesskab og Naturpark 

Svanegrunds velbesøgte generalforsamlinger, hvor mange 

frivillige kræfter fortalte om det engagement og den idérigdom, 

der arbejder på udviklingen af Hou og Omegn.  

Fællesskabet og samarbejdet på tværs af foreninger og skoler 

er en stor styrke for Hou´s udvikling. Spændende bliver det at 

følge de aktuelle tiltag i Hou Fællesforum, HOIF, HOIF Fitness, 

Hou/Boulstrup Energifællesskab og Naturpark Svanegrund. 
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